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Jaarverslag 2009-2010
Hieronder volgt een verslag van het bestuur van 
de Oudheidkundige Vereniging “Medenblick” over 
het seizoen 2009-2010.

Bestuur
De bestuursvergaderingen werden ook dit jaar op 
iedere eerste maandag van de maand gehouden 
in het gebouw De Vier Weeskinderen aan de To
renstraat. Uiteraard vergaderde uw bestuur diverse 
malen extra wanneer het belang zulks vorderde. In 
de loop van het jaar hebben in het bestuur geen 
mutaties plaatsgehad.

Leden
Ondanks dat negen leden ons ontvielen, is het 
ledental gestegen met vier; van 378 naar 382.

Stadswandelingen
Voor groepen zijn diverse stadswandelingen ver
zorgd onder leiding van ons bestuurslid Ton Pronk. 
Hij heeft ook Medemblikker stadswandelingen op 
DVD gezet en ging die op verzoek presenteren op 
8 november in Hoogwoud. Beloning: een volle en 
enthousiaste zaal!

Lezingen
21 november 2009 werd de jaarvergadering ge
houden. Na de pauze vertoonde de heer K. Gort 
films over de renovatie van het Koningin Emma- 
park en de sluisdeuren van de Overlekersluis.
Op 19 februari werden we onderhouden door de 
heer Pim Brieffies over de Westfriese Zouaven.
De heer Peter Sasburg heeft ons op 19 maart ver
rast met een mooie lezing over onderduikers in 
West-Friesland.
Een maand daarna maakten we op 16 april kennis 
met onze archeoloog de heer M. Bartels die ons 
heel veel vertelde over wat de schop omhoog 
brengt. Dat alles onder de titel: Archeologie van 
Medemblik 700-1900, nieuwe stelen aan de spade.

Jaarlijkse excursie
Op 6 mei gingen we in opperbeste stemming met 
ruim 70 mensen naar Dordrecht. Het weer was 
goed, geen files en onderweg koffie met taart in 
een bekend wegrestaurant nabij Vianen.

In Dordrecht maakten we een mooie rondwande
ling; veel gezien waaronder ons stadswapen op 
een prominente plaats in de Statenzaal van het 
Hof (zie Afb.1). In deze zaal werd in 1572 de eer
ste Vrije Statenvergadering gehouden. Vertegen
woordigers van twaalf Hollandse steden, waaron
der Medemblik, zweerden toen de Spaanse koning 
af en erkenden Willem van Oranje als stadhouder. 
Na de rondwandeling hebben we een heerlijke 
lunch genoten in restaurant De Reiziger en ‘s mid
dags het prachtige huis van Simon van Gijn beke
ken.

Sommigen gingen nog even shoppen, anderen 
bekeken de bijzonder mooie Grote Kerk. In restau
rant De Driemaster werd ter afsluiting een buffet 
genoten. Conclusie: het was een mooie en leer
zame dag.
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Afb. 1: Het stadswapen van Medemblik in 
Dordrecht.

Overleden leden
Helaas, ook dit jaar was er verdriet. We namen
afscheid van:
• Mevrouw J. Wagemaker-Stam;
• Mevrouw A. Loos-Siebenga;
• Mevrouw Kramer te Venhuizen;
• De heer Rein Bood, reeds voor dit jaar;
• De heer Jan Geusebroek;
• De heer Camiel Kerckhaert;
• De heer M.J. Poot;
• De heer Jan Jonkers;
• De heer Kees Jongert.

Jaaruitgave
Deze komt één dezer dagen uit en heeft u mogelijk
al bereikt.

Schenkingen
Wederom waren er gulle gevers.
• Van mevrouw Adams ontvingen we een inmid

dels gerestaureerd boekwerk dat hier ter tafel 
ligt.

• De heer P. Ruiter schonk DVD's.
• Uw voorzitter schonk het wapen van de familie 

Cos, heel bekend van 18® eeuws Medemblik
ker drukwerk.

• Een wisselbeker vol met namen ontvingen we 
van de ouderenbond.

• Mevrouw Lutterrot schonk de vereniging een 
ausweis.

• De heer Wiete schonk twee fotoalbums en 
deed er een 18® eeuws rood aardewerken pap- 
kom bij.

• De heer G. Dijkman gaf een plattegrond van 
Johannes van Schagen uit 1650.
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• De heer A. Pronk bracht een foto mee van bur
gemeester Schoutsen en echtgenote, geschon
ken door Ab en Riet Pronk-Hoogendijk,

• De heer P. Ippel zorgde er voor dat we een 
schuimspaan kregen van de voormalige Grozo 
knakworstenfabriek.

• Ook A. de Wit deed een schenking.
• K. Gort schonk een 25-jarige jubileumuitgave 

van MFC.
® De heer R. v.d. Veen, neef van wijlen Herman 

Boekel, schonk een DVD met foto’s van Me- 
demblikkers onder meer afkomstig uit de nala
tenschap van Herman Boekel wiens vrouw veel 
met het fototoestel in de aanslag naar bakker 
en slager toog. Voorts schonk hij pakken kran
tenknipsels over Medemblik en haar inwoners, 
keurig geordend.

• Benno Hoekstra stelde de film “700 jaar stad” 
ter beschikking, gemaakt door wijlen zijn vader 
de heer Ben Hoekstra. Inmiddels wordt er een 
mooie DVD van gemaakt,

Huisvesting
De situatie is ongewijzigd. We hopen nog steeds 
dat het stadhuis gedeeltelijk voor permanente ex
posities, zoals de Arendskamer, onze collecties 
cultuurgoed en die van de badmeester - de heer 
Van der Heijden- beschikbaar komt. De plannen, 
zoals die via persberichten tot ons komen, spreken 
vooralsnog over andere bestemmingen. Uit de 
media blijkt dat meerdere Medemblikkers veront
rust zijn en de lezers van de Medemblikker Cou
rant hebben ongetwijfeld de oproep van de heer 
Jan van der Lee gelezen.

Openstelling van onze expositie 
De expositieruimte van de vereniging was geo
pend gedurende de zaterdagen van de Romanti
sche markten, Florisdag, Museumdag en voorts 
voor groepen. We konden daarbij gelukkig weer 
een beroep doen op enkele leden om ons bij deze 
openstellingen te assisteren.

Diversen
We hebben veel medewerking verleend bij de her
denking van de 250s,e sterfdag van Lord Murray. 
Eén en ander resulteerde in een zeer geslaagde 
herdenking. Ook de hiervoor speciaal ingerichte 
expositie bleek een succes. De bijdrage van een 
paar bestuursleden hierbij was groot. Medemblik 
staat in Schotland en Engeland weer helemaal op 
de kaart! Wij verlenen veel inlichtingen aan men
sen die hun afkomst in Medemblik zoeken of vra
gen hebben over Medemblik en haar geschiede
nis.

Onze website www.okv-medenblick.nl wordt goed 
bezocht. Heeft u al eens gekeken? Ook vertegen
woordigen wij onze vereniging op publiek terrein. 
We beginnen het kalenderjaar altijd goed door de 
gemeentelijke Nieuwjaarsreceptie te bezoeken.

Ook bezochten we een bijeenkomst in de schouw
burg te Hoorn ter gelegenheid van promotieactivi- 
teiten rondom de Westfriese Omringdijk. Tevens 
was de vereniging present in het Westfries Archief 
voor instructies over onderzoeken.

Verder hadden we een aandeel bij de totstandko
ming van het kunstwerk bij de ingang van het Wes- 
tereiland. Dit mede dankzij de goede contacten 
tussen onze vereniging en Stichting Stadsherstel 
Medemblik. De toegang van voorheen de Ballen- 
brug (Baenebrug) ligt prachtig in het zicht, mooi 
ontworpen. Alleen de keuze van de stalen spanten 
had niet onze voorkeur. Maar toch is het gehele 
ensemble een verrijking, mede gezien de prachtige 
informatieborden die geplaatst zijn.

De gerestaureerde stadswapendragende leeuwen 
hebben een prachtige plaats gekregen achter het 
gerestaureerde ijzeren hekwerk van de Weeshuis
tuin. Vanaf het Bagijnhof zijn deze heel goed 
zichtbaar. Voor ons voldoende aanleiding om de 
onthulling een feestelijk tintje mee te geven.

Ook mochten we een middag doorbrengen bij een 
bijeenkomst van de Bond van Ouderen in het ge
bouw Sint Pieter. Ton Pronk draaide met bijpas
send commentaar de stadswandeling-gevelstenen- 
film en ik mocht na de pauze mijn zielenroerselen 
kwijt. Gehoord hebbende het commentaar van de 
aanwezigen was het een geslaagde middag.

Onze regio-archeoloog, de heer Bartels, heeft een 
proefopgraving gedaan op het veilingterrein want 
daar lagen de troepen van Maurits, die in 1588 de 
stad belegerde. Ook is hij met vrijwilligers bezig 
geweest met een fundatieonderzoek in de kasteel- 
gracht. Wij ontvingen daarover van hem rapporten 
en zelfs een kaart uit 1588 waarop het klooster 
Sint Anna staat in de bocht bij Onderdijk. In het 
kerkelijk archief van het bisdom Haarlem was de 
plaats van het klooster niet te vinden.

Wij zijn nu druk bezig met het invullen van de acti
viteiten voor het komende jaar. Daarbij gaan we 
ons onder andere richten op ons 50-jarig vereni- 
gingsjubileum in 2012. Wij zouden het een goede 
zaak vinden als dan ook de Kroniek van Medem
blik, die thans wordt samengesteld, klaar zou zijn 
voor uitgave. Deze bijzondere uitgave vergt veel 
tijd, energie maar ook geld. Wellicht een aanleiding 
voor een nadere gedachtewisseling over de hoog
te van de contributie.

Ik besluit met te zeggen dat we openstaan voor uw 
ideeën en zien uit naar een voor de vereniging en 
haar leden vruchtbaar nieuw verenigingsjaar.

Uw voorzitter,
Martien Weel
Medemblik, november 2010
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